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Z A P I S N I K 

13. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v ponedeljek, dne  

31. marca 2025, s pričetkom ob 14.00 uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne 

zaščite v Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodila Urška MAUKO TUŠ, županja Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 

županja). Pričela je s sejo in pozdravila vse prisotne.  

Županja je ugotovila, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 18 od 

skupno 21 članic in članov občinskega sveta. Izmed članic in članov občinskega sveta sta svojo 

odsotnost na seji predhodno opravičila Ivan KAJDIČ in Karmen ZORKO VUKAN, odsoten pa je 

bil še Srečko ŽIŽEK.   

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 18 članic in članov občinskega sveta, in sicer: dr. Suzana 

BRAČIČ ARCET, Aleš DOKL, Miran DOKL, Aleš DOMANJKO, Franc FARTEK, mag., Renata 

GJÜREČ, Katarina HAFNER, Branko KOCBEK, dr. Polona KRALJ,  Tomaž MUNDA, Miroslav 

NJIVAR, Slavko RAJŠP, Nina Elise REITER, David ROŠKAR, Anton (Zvone) ROŽMAN, Marko 

ŠAJNOVIČ, Franc ŽIŽEK (Jež), mag. Marjan ŽULA.  

Ostali navzoči na seji: 

− direktor občinske uprave, Vladimir MAUKO; 

− uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Darko FRAS, Tatjana VRBANČIČ, Janja 

OSOJNIK, Mirjam BREZNIK, Adam WOLF, Vesna ŠOŠTARIČ, Mateja COKLIN, Simona 

PELCL; 

− dr. Boštjan VAUPOTIČ, direktor javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. in Franci 

KOVAČIČ, strokovna služba javnega podjetja;  

− Mateja FIŠINGER, v.d. direktorice PORA Gornja Radgona; 

− novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. Posnetek te javne seje 

je javno dostopen preko spletne strani občine. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli z javno objavljenim 

sklicem seje.  

Dodatno gradivo je bilo javno objavljeno ter predloženo k naslednjim točkam predlaganega 

dnevnega reda:  

− k tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in 

pobude članic in članov občinskega sveta (na spletni strani občine dne 31. 3. 2025 objavljeni vsi 

manjkajoči odgovori) 

− K tč. 5: Poročilo javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. o vzdrževanju občinskih cest za 

leto 2024 in predviden plan vzdrževanja občinskih cest za leto 2025 (predlog sklepa) 

− mnenja in predlogi delovnih teles občinskega sveta, in sicer: 

• Odbora za družbene dejavnosti, 

• Odbora za okolje, prostor in gospodarske javne službe, 

• Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

• Odbora za finance in premoženjska vprašanja. 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej  

a) Obravnava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 12. 12. 2024 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 
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Županja je dala v obravnavo zapisnik 12. redne seje občinskega sveta z dne 12. 12. 2024 ter 

povabila navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 navzočih, od tega 17  ZA – 0 PROTI) sprejeli 

naslednji 
 

S K L E P,  št.: 126 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 12. redne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, z dne 12. 12. 2024. 

 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 3. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 30. 1. 

2025 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 3. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 30. 1. 2025 

ter povabila navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 127 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 3. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, zaključene dne 30. 1. 2025. 

 

c) Obravnava in sprejem zapisnika 4. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 20. 2. 

2025 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je dala v obravnavo zapisnik 4. dopisne seje občinskega sveta z dne 20. 2. 2025 ter 

povabila navzoče k razpravi. 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in prebrala predlog sklepa. Članice in 

člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št.: 128 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme v predloženi vsebini Zapisnik 4. dopisne seje 

Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, zaključene dne 20. 2. 2025. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Županja je predstavila predlagani dnevni red, ki je bil posredovan s sklicem 13. redne seje. 

Povedala je, da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega 

reda, in je bilo javno dostopno objavljeno na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona dne 20. 

3. 2025. Gradivo k točki 4 je bilo objavljeno dne 12. 2. 2025 in dodatno gradivo dne 31. 3. 2025.  

Županja je nato prebrala predlog dnevnega reda in povabila navzoče k razpravi o celotnem 

predlogu dnevnega reda.  

Prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo in v nadaljevanju dala na glasovanje 

celoten predlog dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so soglasno (18 navzočih, od tega 

18 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
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2. Obravnava in sprejem zapisnikov preteklih sej:  

a) Obravnava in sprejem zapisnika 12. redne seje občinskega sveta z dne 12. 12. 2024 

b) Obravnava in sprejem zapisnika 3. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 30. 1. 

2025 

c) Obravnava in sprejem zapisnika 4. dopisne seje občinskega sveta, zaključene dne 20. 2. 2025 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in pobude 

članic in članov občinskega sveta 

5. Poročilo javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. o vzdrževanju občinskih cest za leto 2024 

in predviden plan vzdrževanja občinskih cest za leto 2025 

6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda 

Zdravstveni dom Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

7. Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2025 (skrajšani postopek) 

8. Pravilnik o dodeljevanju pomoči za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v občini Gornja 

Radgona (skrajšani postopek) 

9. Pravilnik o sofinanciranju priključitev na telekomunikacijsko optično omrežje v Občini Gornja 

Radgona (skrajšani postopek) 

10. Program za sofinanciranje protipoplavnih zaščitnih ukrepov na območju vasi Mele 

11. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene grobnin, uporabe pokopališča, pokopaliških 

objektov in pogrebne pristojbine na pokopališčih v občini Gornja Radgona 

12. Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za nepremičnine v lasti 

občine v k.o. Kunova, k.o. Lomanoše in k.o. Gornja Radgona) 

13. Program dela občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 

2025 

14. Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

K tč. 4: Odgovori na vprašanja in pobude postavljene na prejšnji seji ter nova vprašanja in   

pobude članic in članov občinskega sveta 

Županja je seznanila, da so bili na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, podana 

na 12. redni seji dne 12. 12. 2024, pripravljeni odgovori, ki so bili v pisni obliki objavljeni na 

spletni strani občine 12. 2. 2025 – prvi del in 31. 3. 2025 še drugi del, in sicer:  

➢ odgovor na pobudo z vprašanjem, ki jo je podala članica občinskega sveta dr. Polona KRALJ; 

➢ odgovori na štiri vprašanja, ki jih je postavil član občinskega sveta Srečko ŽIŽEK; 

➢ odgovori na dve vprašanji in dve pobudi, ki jih je podal član občinskega sveta Franc ŽIŽEK; 

➢ skupni odgovor na eno vprašanje in pobudo, ki ju je podal član občinskega sveta Miran DOKL 

in dve vprašanji, ki jih je postavil član občinskega sveta Tomaž MUNDA ter dodatno še 

dopolnjen skupni odgovor na eno pobudo, ki ju je podal član občinskega sveta Miran DOKL 

in eno pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Franc FARTEK, mag.; 

➢ odgovora na eno pobudo in eno vprašanje, ki ju je podal član občinskega sveta Tomaž 

MUNDA; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je podal član občinskega sveta Branko KOCBEK; 

➢ odgovor na vprašanje, ki ga je postavil član občinskega sveta Miroslav NJIVAR. 

31. 3. 2025 so bili objavljeni še odgovori na vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta, 

katera so bila prejeta v času med dvema rednima sejama občinskega sveta, torej med 12. in 13. 

redno sejo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, in sicer: 

➢ odgovor na dve vprašanji, ki ju je dne 29. 1. 2025 na občino podal član občinskega sveta Branko 

KOCBEK; 

➢ odgovor na vprašanje, ki ga je dne 13. 2. 2025 na občino podal član občinskega sveta Tomaž 

MUNDA; 

➢ odgovor na pobudo, ki jo je dne 25. 3. 2025 na občino podal član občinskega sveta Aleš 

DOMANJKO. 
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Bili so torej podani vsi odgovori na postavljena vprašanja in podane pobude članic in članov 

občinskega sveta iz pretekle redne seje in na vsa podana do današnje redne seje občinskega sveta. 

Nato je županja pozvala članice in člane občinskega sveta k besedi.  

Slavko RAJŠP, član občinskega sveta, je podal naslednje štiri POBUDE: 

1. »V Gornji Radgoni je lep park, ki je lepo urejen, obiskuje ga kar nekaj sprehajalcev, otroci se 

igrajo… Manjka pa nekaj. Delujoči vodomet, ki tam nedelujoč stoji že kar nekaj časa. Moja 

pobuda je, da bi zagotovili sredstva za popravilo in usposobitev tega vodometa.« 

2. »Mestni park ima tudi velik potencial za razne dogodke v toplih mesecih. Pobuda je, da se 

naredi nek poletni oder za razne dogodke, manjše in velike. Sredstva bi se lahko zagotovila iz 

naslova skupnega sodelovanja EZTS.«  

3. »Pobuda je tudi, da se v parku naredi nek manjši gostinski objekt, kjer lahko kak domač 

gostinec čez tople mesece ponuja kavo, sladice, pijačo. Če se primernega gostinca ne najde, bi 

lahko občina sama prevzela gostinski del. V mislih imam mladinski center ali podobno.«  

4. »Za namene oglaševanja dogodkov v občini Gornja Radgona pa imam še eno pobudo. Da se 

postavi na primernem vidnem mestu velik LCD zaslon, kjer bi se lahko oglaševali dogodki za 

občino Gornja Radgona.« 
 

Vse pobude je g. Rajšp podal tudi pisno.   

Franc ŽIŽEK, član občinskega sveta, je postavil naslednja tri VPRAŠANJA: 

1. »V naši občini smo imeli 22. marca čistilno akcijo, organizacijo so v večji meri prevzele 

krajevne skupnosti. V krajevnih skupnostih Negova in Spodnji Ivanjci smo skupaj z društvi 

pripravili zaključek čistilne akcije z malico v lovski koči Negova. Čistilne akcije se je udeležilo 

iz obeh krajevnih skupnosti blizu 200 ljudi. Mislim, da nam je čistilna akcija, glede na število 

udeležencev in sodelovanja društev, uspela.  K akciji smo povabili vse občane, stare in mlade. 

Osnovna šola je nagovorila osnovno šolsko mladino, društvo upokojencev starejše populacije, 

društva iz obeh krajevnih skupnosti in članstev teh, lovsko društvo je pripravilo malico, z 

vabilom občine pa še vse druge, ki so želeli sodelovati. Odziv je bil izjemen, skratka videlo se 

je, da s pravim pristopom lahko združimo občane v dobrem namenu čistilne akcije. Pri samem 

poteku akcije se je videlo, da so naši občani z zanosom pobirali te odpadke ob cesti, iskali 

lokacije kjer bi se lahko še nahajale kakšne smeti. Otroci stari šest, sedem let so plazili po jarkih, 

grmičevju, gozdu, da bi odkrili skrite smeti, tudi osemdeset let ali več stari občani so pomagali 

po svojih močeh. Prostovoljci pa so s svojimi vozili pobrali smeti in jih odpeljali na zbirna 

mesta.  

Tam pa je nastal problem, ki ne bi smel nastati. Komunala Radgona je bila zadolžena za odvoz 

vsega kar je na zbirnih mestih, kar je logično. Ampak uslužbenec komunale je na teh mestih 

naredil selekcijo zbranega in izločil nekatere odpadke, ki jih ne bi smeli pobrati. Te je tudi 

pustil na zbirnih mestih, dobil je takšno navodilo iz vrha komunale, ki bi naj delala v dobro 

občanov. Vodilni na komunali nimajo razumevanja za to, se strogo birokratsko obnašajo. Na ta 

dan bi vsekakor morali pobrati vse zbrano kar zberejo občani v dobri veri, da očistijo okolje. 

Kaj bomo v bodoče dajali navodila sedem letnim otrokom, da se to ne sme pobirati iz narave, 

ker naša komunala misli, da to ni dobro. S tem dejanjem zaničujemo ves trud občanov, ki ga s 

prostovoljstvom vložijo v akcijo.  

Na srečo imamo zdravo razumskega direktorja občinske uprave, ki je po mojem klicu 

nemudoma zadevo uredil.  

Vprašanje: Kako bomo drugo leto organizirali odvoz zbranega na čistilni akciji? Bomo pobrali 

vse ali bomo prevzgajali pridne občane?« 

2. »Kot veste še nimamo po vsej občini pokritega vodovodnega omrežja. Nekateri občani bi se 

radi priključili na to. Pripravljeni so plačati, pomagati, samo da dobijo vodovodni priključek. 

Tudi sam sem kot predsednik krajevne skupnosti pomagal občanom, da bi lahko dobili 

vodovod. Tako sem tudi v januarju na občinsko upravo dal vprašanje za priključek za občana. 

Uslužbenka občine je korektno naslovila vprašanje na Komunalo Radgona in od tam smo dobili 

odgovor, ki mi ga je takoj posredovala.  
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Vsebina odgovora je: ¨Zaradi povečanega obsega dela s prevzemom upravljanja celotnega 

vodovodnega sistema v občinah Gornja Radgona, Apače in Sveti Jurij ob Ščavnici, za katere 

še zmeraj pripravljamo in vzpostavljamo sistem in način izvajanja oskrbe s pitno vodo, vas 

prosimo za potrpežljivost pri pripravi ponudbe za omenjen projekt. Ponudbo bomo pripravili v 

najkrajšem času.¨ 

Zakaj občani naše občine morajo čakati, oziroma se obravnavajo zadnji? Ali se niso občani 

naše občine odrekli nekaterim projektom, da se je sofinancirala Komunala Radgona, ki še se 

financira, zdaj v tem proračunu za koliko? Mislim da 300.000 eur.  

Občani drugih občin pa imajo prednost. Kaj bomo rekli občanom naše občine… ¨vi bodite tiho 

in čakajte, no vaš denar pa bomo uporabili za tisto kar mi mislimo da je dobro, vodo boste 

dobili ko bo možno, ceste niso pomembne, vozite se po teh razritih cestah…¨ 

Vprašanje za naslovljene: kdaj bomo to rešili in kdo ima prednost pri obravnavi?«  

3. »Ker se kot predsednik krajevne skupnosti Negova ukvarjam z raznimi vprašanji občanov ter 

problematiko priključkov na vodovod, širokopasovno omrežje in ceste, sem na občinsko upravo 

k dotičnim uslužbencem podal vprašanje glede priključkov na te pritikline. Zanimalo me je, če 

obstaja seznam naših občanov oziroma bivališč le-teh, katere pritikline imajo oziroma katera 

hiša, stanovanje ima ali nima vodovod, internet, dovozno pot, kanalizacijo in ostale pomembne 

pritikline za bivanje. No dobil sem odgovor, ki me je dobesedno presenetil in sem bil zgrožen 

nad njim. Odgovor je bil, da tega pa nimajo, kljub vsem evidencam in računalniškim sistemom; 

da poudarim, uslužbenci so mi korektno in hitro odgovorili.  

Mislim, da je to ena izmed osnovnih nalog občine, da ve kaj potrebujejo občani in jim pomaga 

zagotoviti te osnovne stvari v današnjem času za bivanje. Je pa res, če teh podatkov nima, jim 

ne more pomagati, oziroma zagotoviti teh uslug, kar je ena izmed temeljnih nalog občine.  

Zakaj se sprašujemo, da nam upada število prebivalcev? Zato, moji dragi, ker jim ne vemo 

zagotoviti osnovnih stvari, ki so potrebne za bivanje.  

V naši občini pa so bolj pomembne naloge, kot so: mednarodno sodelovanje, članstvo v raznih 

združenjih, darovanja pobratenim občinam, in drugi cirkusi, mi člani občinskega sveta pa smo 

tu, da to zahtevamo od pristojnih služb. Bi pa vprašal vas, ki že leta sedite za tem omizjem, kaj 

niste nikoli pomisliti kaj osnovnega rabijo občani po vsej občini… ne razumem vas. Ja, najbolj 

prijetno se je igrati cirkus. 

Kdaj bo uprava zagotovila te podatke? Da lahko začnemo delati na zdravih temeljih.«  

Vse pobude je g. Žižek podal tudi pisno.  

David ROŠKAR, član občinskega sveta, je najprej zavrnil izvajanje vprašanja s strani g. Žižka v 

delu, kjer govori o cirkusu, nato pa podal naslednji dve POBUDI: 

1. »Imamo lep mestni park katerega bi lahko bolje izkoristili. Glede pobude g. Rajšpa glede 

delovanja vodometa v mestnem parku, je vprašanje, kaj narediti. Strojnico namreč nenehno 

poplavlja. Vodomet je bil že v samem načrtu nekako narobe načrtovan. Dopolnil bi pobudo g. 

Rajšpa v tem, da tudi v zimskem času, ko se nič ne dogaja, izkoristimo ta prostor oziroma druge 

možnosti. Že na politični koordinaciji sem dal to pobudo. Pravljično mesto je odlično. Vendar 

so med vikendom, v soboto in nedeljo, naši državljani množično odhajali dva kilometra čez 

mejo, z mano vred, na kuhano vino, ki so ga postregli naši slovenski ponudniki. Imamo zavod, 

predlagam, da zavod poskuša to pravljično mesto podaljšati tudi v čas vikenda (v soboto in 

nedeljo) in da najdemo enega domačega gostinca, ki bo ponujal to gostinsko ponudbo. S tem 

bomo izžarevali, da smo res pravo turistično mesto v Gornji Radgoni.« 

2. »Na politični koordinaciji smo se večkrat pogovarjali na temo naših krajevnih skupnosti. Da ne 

bo kdo narobe razumel, nikoli nisem rekel, da jih je treba ukiniti. Lahko pa, na primer, dve 

ostaneta, ostale nekako združimo. Če boste gledali materialno to funkcioniranje krajevnih 

skupnosti in potegnili skupaj stroške, boste videli, da dejansko nič ne morete narediti, lahko pa 

s svojo besedo, ki jo lahko na drug način dejansko vpeljete v delovanje občine in dosežete to 

kar pač dosežete. Enako je za volilne enote. Rekli smo, da si bomo zadali volilne enote. Nedolgo 

nazaj je Občina Ljutomer, sprejela sklep da imajo eno volilno enoto. Vsi tisti, ki ste že v 

volitvah delali, veste da se to da narediti. Da je občina enakomerno zastopana in da se z 



6 

določenimi ukrepi lahko enakopravno zastopa celotno občino. 

Predlagam županji, občinski upravi, vsem članom in članicam občinskega sveta, da o tem 

razpravljamo. Da tisto kar lahko na politični koordinaciji dogovorimo, ne bo prepozno. Začenja 

se mesec april, da ne bomo zamudili o volilnih enotah in ostalem. Mislim, da si je županja že 

to zapisala na političnih koordinacijah, zato še enkrat predlagam, da o tem razpravljamo čimprej 

in presodimo.« 

3. Ne strinjam se z besedami predhodnika glede dela Komunale Radgona vezano za čistilno 

akcijo. Sam velikokrat vozim odpadke na naš zbirni center in zatrjujem, da naš zbirni center 

deluje odlično. Dajem pobudo, da naša inšpekcija malo drugače opravlja delo, kar se tiče 

odpadkov. Predlagam tudi, da komunala razmisli, če bi lahko dala dodatne termine odprtega 

zbirnega centra. Inšpekcijske službe pa naj gledajo kaj naši občani vozijo v sosednje gozdove. 

Nekoč smo imeli velike čistilne akcije, smo vse večinoma pospravili, sedaj pa spet množično, 

kljub trikrat tedensko odprtemu zbirnemu centru, vozijo te odpadke v gozdove, ob jarke in tako 

dalje in s tem onesnažujejo našo občino.  

 

Županja je ustno in delno odgovorila na vprašanje g. Žižka glede odvoza odpadkov (o zbranih  

nevarnih odpadkih na čistilnih akcijah in spoštovanju načina ravnanja z njimi). Odgovorila je tudi 

g. Roškarju na drugo pobudo in povedala, da nikakor zadeva ni dana v predal, saj nas oblikovanje 

predloga glede volilnih enot še čaka.  

 

Branko KOCBEK, član občinskega sveta, je povedal, da na njegovo vprašanje z dne 29. 1. 2025, 

podanim med dvema sejama, ni dobil odgovora. Po ponovnem preverjanju vsebine gradiva 4. točke 

skupaj s službo občinske uprave, je bilo ugotovljeno, da je bil pisni odgovor podan.  

 

Aleš DOMANJKO, član občinskega sveta, je podal naslednji dve POBUDI: 

1. »Z željo po povečanju kulturne ponudbe v naši občini bi želel podati predlog, da občina skupaj 

z Zavodom za kulturo, turizem in promocijo KULTPROTUR organizira kakšen koncert v novi 

športni dvorani. Kljub temu, da smo že prejeli povpraševanje s strani različnih organizatorjev, 

so jih različni stroški, kot so priprava dvorane (vključno z odrom, ozvočenjem in zaščito 

parketa), odvrnili od organizacije dogodka. Verjamem, da bi bila organizacija kulturnega 

dogodka v novi športni dvorani odlična priložnost za naše občane, ki si že dolgo želijo, da bi 

se takšen dogodek zgodil tudi pri nas. Občina bi lahko v sodelovanju z zavodom Kultprotur 

prevzela odgovornost za organizacijo, saj ima zavod lastne tehnične zmogljivosti, vključno z 

lastnim odrom. S tem bi omogočili dostop do kakovostnih kulturnih vsebin vsem občanom, kar 

bi krepilo občinsko skupnost in povečevalo prepoznavnost kraja. Zavedam se, da je finančna 

podpora ključen dejavnik, vendar menim, da bi občina in zavod Kultprotur lahko iskali 

sponzorje, ki bi pomagali pri pokritju stroškov priprave dvorane in izvedbe dogodka.« 

2. »Javno si upam trditi, da v preteklosti pri gradnji in obnovi cest niso bile vedno dosledno 

upoštevane prednostne usmeritve, zato z namenom izboljšanja cestne infrastrukture in 

zagotavljanja optimalne povezanosti vseh krajevnih skupnosti v naši občini predlagam, da se 

predstavniki oziroma predsedniki krajevnih skupnosti skupaj z občinskimi pristojnimi službami 

dogovorijo in izvedejo ogled terena, s ciljem določiti, katere ceste so bolj prioritetne in katere 

ne. Tak pristop bo omogočil bolj natančno oceno stanja in potreb po novih cestah ali obnovi 

obstoječih.  

Sam osebno se zavzemam za strpen in razumevajoč dialog, zato verjamem in upam, da bodo 

predsedniki krajevnih skupnosti s posluhom za potrebe prebivalcev prepoznali, katere ceste v 

različnih krajevnih skupnostih so najbolj nujne za prenovo ali izgradnjo.  

Prepričan sem in verjamem, da bomo s skupnim prizadevanjem lahko določili prednostne 

naloge in zagotovili izboljšanje cestne infrastrukture tam, kjer je to najbolj potrebno.  

Ta pristop pa bo omogočil, da bomo sprejemali odločitve, ki bodo temeljile na dejanskih 

potrebah in realnih okoliščinah. S tem bomo prispevali k boljši prometni povezanosti, varnosti 
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in kakovosti življenja za vse prebivalce naše občine.« 

Pobudi je g. Domanjko podal tudi pisno.   

Tomaž MUNDA, član občinskega sveta, je podal naslednjo DOPOLNILNO POBUDO: 

1. V odgovoru, ki sem ga dobil glede nepremičnine v lasti doma starejših piše, da je dom prejel 

parcele po sklepu občinskega sveta, dne 23. 11. 2023 in da je Komisija za prodajo naročila 

cenitvena poročila, ki so v fazi pridobivanja. Prav tako v odgovoru piše, da bo šele takrat, ko 

bo znana realna tržna vrednost parcel, komisija izvedla postopek prodaje. Mislim, da smo vse 

parcele ovrednotili, ko so bile prenesene iz občinske lasti v last doma in da je skrajni čas (od 

23. novembra 2023) da ocenite parcelo v industrijski coni, za katero osebno vem, da je nekaj 

interesentov; da dobimo tržno vrednost, da se naredi razpis oz. vse kar mora biti, da ta parcela 

gre v prodajo.«  

2. »Kar nekaj naših gozdov se čisti po ujmi, ki je bila dve leti nazaj. Eden izmed takih primerov 

je tudi gozd pri osnovni šoli. Pod gozdom – mimo mene so vodotoki zasuti. Podjetje, ki ni iz 

naše občine, ta gozd čisti in je pri tem zabasalo vodotoke, oziroma so vodotoki zasuti z vejevjem 

in vsem tem materialom. Prihaja mesec april in deževno vreme. Ne vem, ali lahko občinsko 

redarstvo to pogleda. Če pride do večjega deževja se bodo odtoki zabasali tudi do šole, naprej 

do zdravstvenega doma in bo lahko zmešnjava.«  

 

Franc FARTEK, mag., član občinskega sveta, je uvodoma iznesel pohvalo za čistilno akcijo, v 

nadaljevanju pa podal eno POBUDO in eno VPRAŠANJE: 

Pobuda:  

»Tudi sam pogosto hodim v zbirni center. Rad bi opozoril na eno stvar, danes pa je tukaj še direktor 

komunale. Fantje so prijazni, okrog zbirnega centra je asfaltirana pot, vse super, sem pa že opazil, 

da včasih v tistem krogu asfaltiranem stoji štiri, pet, šest avtomobilov. Saj fantje pridejo pomagat, 

ampak vsem naenkrat težko, zato ljudje odmetavajo odpadke vsepovprek, ne gledajo kam mečejo 

kljub temu, da pred kontejnerjem to lepo piše. Pobuda je, da vodstvo komunale več pozornosti 

nameni pravilnemu odbiranju odpadkov s strani občanov, neumno se mi zdi, da nekdo pripelje in 

potem mimo meče. Če že imamo zbirni center, naj deluje tako kot mora biti.«  

Vprašanje:  

»Nekatere odgovore dobimo tik pred zdajci. Od zadnje seje in do zdaj je bilo zelo veliko časa in 

mi dobimo ene odgovore in ene dokumente tik pred zdajci. Meni je uspelo prebrat odgovor na moje 

vprašanje, vendar pa sem popolnoma nezadovoljen s tem, kar je v.d. direktorice zdravstvenega 

doma poslala na mojo pobudo. Namreč govorim o aplikaciji »Do zdravnika«. V.d. direktorice je v 

odgovoru napisala, da je to super, da gre za varstvo osebnih podatkov in tako dalje. Jaz sem se 

samo poskušal postaviti v kožo nekoga, ki je od mene recimo starejši, pa nima zraven otrok pa 

svojcev, ki lahko pomagajo. Gospa je odgovorila, da je to vse lepo in prav in da so to mladi sprejeli. 

Jaz verjamem, da so. To je njim super. Aplikacije imamo že za vse. Ampak ne predstavljam si 

starejših ljudi. Moj oče na primer sploh ne ve, kaj je to pametni telefon. Mu pomagam, ampak ne 

vem, če imajo vsi starejši to možnost.  

Tej v.d. direktorice bi moral nekdo dati do znanja, da vsi niso vešči te nove tehnologije. Njen 

odgovor se mi zdi popolnoma neprimeren. Predlagam, da naj se še ji enkrat pove, da naj razmisli 

o neki varianti, da bodo lahko tudi starejši prišli do zdravnika, ga poklicali in do njega prišli 

normalno, ne pa preko aplikacije.« 

 

Drugih vprašanj in pobud ni bilo.  

Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave, je v nadaljevanju podal nekaj delnih ustnih 

ogovorov, in sicer o:  

− vrednosti stroška popravila vodometa v mestnem parku;  

− predvideni izvedbi javnega razpisa za gostinski lokal v mestnem parku;  

− realnih stroških uporabe VŠD za koncerte in posledično (ne)interesu za uporabo dvorane za 
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organizacijo prireditev;  

− o aktivnostih, ki jih je v zvezi z OŠO izvajala občina in kritiki, da nimamo evidenc;  

− kritiki na pozno podajanje odgovorov; opravičilo in zaveza, da bodo odgovori v bodoče podani 

vsaj 5 dni pred sejo;  

− izjemno dobrem delovanju zbirnega centra odpadkov;   

− parceli v Industrijski coni; odgovor bo podan s strani DSO Gornja Radgona;  

− o zamašenih vodotokih ob potoku – bo DRS podal odgovor oziroma jih bomo na to spomnili.  

To so bila le pojasnila, na vsa postavljena vprašanja in podane pobude bodo podani pisni odgovori.  

Županja je dodatno podala še svoje mnenje in nato zaključila to točko dnevnega reda.  

K tč. 5: Poročilo javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. o vzdrževanju občinskih cest za 

leto 2024 in predviden plan vzdrževanja občinskih cest za leto 2025 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Županja je podala uvodno obrazložitev namena uvrstitve te točke na dnevni red seje občinskega 

sveta. 

Obrazložitev k tej točki je podal dr. Boštjan VAUPOTIČ, direktor javnega podjetja Komunala 

Radgona d.o.o., ki je obrazložitev podal s pomočjo projekcije prezentacije. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval Poročilo 

javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. o vzdrževanju občinskih cest za leto 2024 in predviden 

plan vzdrževanja občinskih cest za leto 2025 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 

sprejme na znanje.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Franc ŽIŽEK (kritika in predlog za javni razpis), dr. Boštjan VAUPOTIČ (mnenje 

in odgovor), David ROŠKAR (pohvala za delo in predstavitev na seji), Franc FARTEK, mag. 

(kritika na kvaliteto izvedenega dela), dr. Boštjan VAUPOTIČ (mnenje in odgovor), županja 

(zahvala zaposlenim in direktorju).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 navzočih, od tega 14 ZA 

– 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 129 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme na znanje Poročilo o vzdrževanju občinskih 

cest za leto 2024 in predviden plan vzdrževanja občinskih cest za leto 2025, pripravljeno s 

strani javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o.. 

 

K tč. 6: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zdravstvenega 

zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona (skrajšani postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Janja OSOJNIK, višja svetovalka v občinski upravi. 

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona (skrajšani 

postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 
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Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od 

tega 15 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 130 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zdravstvenega zavoda Zdravstveni dom Gornja 

Radgona – skrajšani postopek. 

 

ODMOR 

Ob 16.05 uri je županja odredila 20-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.25 uri. Županja je 

ugotovila, da je prisotnost članic in članov občinskega sveta ostala nespremenjena, saj je bilo na 

seji navzočih 18 članic in članov občinskega sveta. 

 

K tč. 7: Odlok o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2025 (skrajšani 

postopek) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Uvodno obrazložitev k tej točki je podala županja. Podrobnejšo obrazložitev k tej točki je podala 

Tatjana VRBANČIČ, vodja oddelka in glavna računovodkinja v občinski upravi. 

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine 

Gornja Radgona za leto 2025 (skrajšani postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 

in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Odloka o rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2025 (skrajšani postopek) in 

predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Odloka o 

rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona – skrajšani postopek in predlaga občinskemu svetu, 

da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja je obravnaval predlog Odloka o 

rebalansu proračuna Občine Gornja Radgona za leto 2025 (skrajšani postopek) in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini, z vsemi prilogami.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljal je Aleš DOMANJKO (poziv za sprejem rebalansa).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (18 navzočih, od tega 17 ZA 

– 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 131 

1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna 

Občine Gornja Radgona za leto 2025 (skrajšani postopek), z vsemi prilogami.  
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2. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Gornja Radgona za leto 2025. 

Županja je povedala svoje mnenje in se zahvalila za sprejem rebalansa. 

K tč. 8: Pravilnik o dodeljevanju pomoči za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v 

občini Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi.  

V tem času (16.41) je sejo zapustila Nina Elise REITER, članica občinskega sveta. S tem se je 

število prisotnih članov in članic občinskega sveta na seji zmanjšalo na 17 prisotnih.   

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Pravilnika 

o dodeljevanju pomoči za spodbujanje razvoja malega gospodarstva v občini Gornja Radgona 

(skrajšani postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 

vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od 

tega 17 ZA –  0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 132 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o dodeljevanju pomoči za 

spodbujanje razvoja malega gospodarstva v občini Gornja Radgona – skrajšani postopek. 

K tč. 9: Pravilnik o sofinanciranju priključitev na telekomunikacijsko optično omrežje v 

občini Gornja Radgona (skrajšani postopek)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Adam WOLF, uslužbenec v občinski upravi.  

Miran DOKL, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbor za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Pravilnika o sofinanciranju priključitev na telekomunikacijsko optično omrežje v Občini Gornja 

Radgona (skrajšani postopek) in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 

predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Katarina HAFNER, Vladimir MAUKO (odgovor), županja (mnenje), David 

ROŠKAR, županja (prošnja za posredovanje informacij direktorju za nadaljnje posredovanje 

operaterjem).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA – 0 

PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 133 
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Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju 

priključitev na telekomunikacijsko optično omrežje v Občini Gornja Radgona (skrajšani 

postopek). 

K tč. 10: Program za sofinanciranje protipoplavnih zaščitnih ukrepov na območju vasi Mele 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Mirjam BREZNIK, višja svetovalka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Programa za sofinanciranje protipoplavnih zaščitnih ukrepov na območju vasi Mele in predlaga 

občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od 

tega 16 ZA – 0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 134 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlagan Program za sofinanciranje 

protipoplavnih zaščitnih ukrepov na območju vasi Mele. 

K tč. 11: Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene grobnin, uporabe pokopališča, 

pokopaliških objektov in pogrebne pristojbine na pokopališčih v občini Gornja 

Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podala Vesna ŠOŠTARIČ, višji referent v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene grobnin, uporabe pokopališča, pokopaliških 

objektov in pogrebne pristojbine na pokopališčih v občini Gornja Radgona in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: David ROŠKAR, županja (odgovor), David ROŠKAR (dodatno), Franc ŽIŽEK, 

Miroslav NJIVAR, Darko FRAS (dodatna obrazložitev), Miroslav NJIVAR (dodatno), Vesna 

ŠOŠTARIČ (odgovor).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V nadaljevanju je prebrala 

predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala predlog sklepa na 

glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (15 navzočih, od tega 15 ZA – 0 

PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 135  

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o 

oblikovanju cene grobnin, uporabe pokopališča, pokopaliških objektov in pogrebne 

pristojbine na pokopališčih v občini Gornja Radgona.  
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K tč. 12: Sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za 

nepremičnine v lasti občine v k.o. Kunova, k.o. Lomanoše in k.o. Gornja Radgona) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Darko FRAS, vodja oddelka v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe je obravnaval predlog 

Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena (za nepremičnine v lasti 

občine v k.o. Kunova, k.o. Lomanoše in k.o. Gornja Radgona) in predlaga občinskemu svetu, da 

ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od 

tega 16 ZA – 0  PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 136 

Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena, s katerim se ukine status grajenega javnega dobra 

lokalnega pomena na parc. št. 430/14 k.o. Kunova, parc. št. 569/4 k.o. Lomanoše in parc. št. 

428/2, k.o. Gornja Radgona, ki v naravi več ne predstavljajo delov občinskih cest, oziroma 

njihovega cestnega telesa. 

K tč. 13: Program dela občinske uprave vezan na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2025 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje. 

Obrazložitev k tej točki je podal Vladimir MAUKO, direktor občinske uprave.  

Mag. Marjan ŽULA, je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 

glasi: »Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s sprejetim Programom dela občinske uprave 

vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2025 in predlaga občinskemu 

svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za okolje, prostor in gospodarske 

javne službe, ki glasi: »Odbor za okolje, prostor in gospodarske javne službe se je seznanil s 

sprejetim Programom dela občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja 

Radgona v letu 2025 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Aleš DOMANJKO je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki glasi: »Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem se je seznanil s sprejetim 

Programom dela občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2025 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Miroslav NJIVAR je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za finance in premoženjska 

vprašanja, ki glasi: »Odbor za finance in premoženjska vprašanja se je seznanil s sprejetim 

Programom dela občinske uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v 

letu 2025 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme na znanje.« 

Županja je povabila navzoče k razpravi. Razprave ni bilo, zato je županja zaključila razpravo. V 

nadaljevanju je prebrala predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je županja dala 

predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno  (16 navzočih, od 

tega 16 ZA –  0 PROTI) sprejeli naslednji 
 

S K L E P,  št. 137 
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Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s sprejetim Programom dela Občinske 

uprave vezanim na delo Občinskega sveta Občine Gornja Radgona v letu 2025. 

K tč. 14: Informacija o opravljenih aktivnostih županje med dvema sejama 

Županja je pri tej točki naštela in obrazložila najpomembnejša dogajanja, ki so se odvila med 

prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta, ter podala druge aktualne informacije, in sicer o: 
 

➢ konstitutivni seji skupščine našega skupnega slovensko-avstrijskega organa EZTS ter o 

trenutnih postopkih; 

➢ številnih prireditvah v prazničnem decembru, ob čemer je izrekla zahvalo javnim zavodom, 

društvom ter drugim organizacijam in združenjem za organizacijo raznolikih dogodkov za 

občane; 

➢ začetku izvajanja javnih razpisov občinske uprave za vsa področja v začetku leta; 

➢ ponovno objavljenem razpisu za direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Gornja Radgona; 

➢ aktivnostih, usklajevanjih in sklenjenem dogovoru o izvajanju storitev dolgotrajne oskrbe v 

občini, ki jih bo s 1. julijem prevzel javni zavod Zdravstveni dom Gornja Radgona; 

➢ seznanitvi s potekom priprave osnutka prve dopolnitve Dogovora za razvoj regij ter z izhodišči 

za pripravo Regionalnega prostorskega načrta Pomurja na seji Sveta Pomurske razvojne regije, 

ki je potekala v Svetem Juriju ob Ščavnici; 

➢ delovnem srečanju z načelnikom Upravne enote Gornja Radgona, kjer so bili predstavljeni 

predlogi sprememb zakonodaje, ki vplivajo na delovanje na lokalni in državni ravni; 

➢ gradbenih delih v okviru projekta prenove laboratorija pri Zdravstvenem domu Gornja 

Radgona, ki potekajo skladno s terminskim planom in bodo predvidoma zaključena novembra; 

➢ udeležbi na številnih občnih zborih društev ter na teh zborih izraženem priznanju odličnemu 

delu velikega števila občank in občanov; 

➢ udeležbi na sejah in dobrem sodelovanju z vsemi petimi krajevnimi skupnostmi, njihovimi 

predsedniki ter člani svetov krajevnih skupnosti; 

➢ neresničnih informacijah in predvidenih aktivnostih v zvezi z avtobusno postajo v Gornji 

Radgoni. Študija o prostorski umestitvi nove avtobusne postaje je trenutno v zaključni fazi in 

bo predstavljena občinskemu svetu ter javnosti. Sledile bodo priprave projektne in investicijske 

dokumentacije ter prijava na razpis Ministrstva za okolje, podnebje in energijo; 

➢ sodelovanju in pogovorih z različnimi ministrstvi (za gospodarstvo, turizem in šport, za 

solidarno prihodnost, za kohezijo in regionalni razvoj idr.); 

➢ pričakovani izvršbi v zadevi stavbe Elsa; 

➢ že začetih pripravah in aktivnostih za letošnji občinski praznik. 

 

Ob koncu se je zahvalila vsem predstavnikom političnih strank in list v občinskem svetu za 

konstruktivno delo in sodelovanje, ki se je izkazalo kot zelo dobro tudi na današnji seji, najbolj ob 

sprejemu pomembnega dokumenta za nadaljnje delo občine – rebalansa proračuna za leto 2025. 

 

S tem je županja končala svoje izvajanje in ugotovila, da je dnevni red seje izčrpan. Članom in 

članicam občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalila za prisotnost in sodelovanje ter ob 

17.40  uri zaključila 13. redno sejo občinskega sveta. 

 

ZAPISNIK PRIPRAVILA: SEJO VODILA:  

Simona PELCL ŽUPANJA OBČINE GORNJA RADGONA 

 Urška MAUKO TUŠ 

 


